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Firemný štvrťročník skupiny Energy Group  30. 6. 2025

Maturitné vysvedčenia si 30. mája počas sláv-
nostnej akadémie prezvali absolventi odboru 
elektrotechnika a mechatronika a technického 
lýcea Strednej priemyselnej školy (SPŠ) v My-
jave.

Spoločnosť SLOVARM pravidelne podporuje 
Strednú priemyselnú školu v Myjave, lebo práve 
jej študenti sú jej možní budúci zamestnanci. 

Okrem materiálnej pomoci vo forme dodávky vý-
robkov Slovarmu pre praktické vyučovanie alebo 
pomoci pri vybavovaní odborných učební, firma 
každoročne finančne odmeňuje aj najlepších štu-
dentov a pedagógov.
Podujatia sa tento rok zúčastnili a  ocenenie štu-
dentom a pedagógom odovzdali  Peter Špak, člen 
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vania v  meste Kantón. Výstava priniesla 
množstvo inšpirácie v  oblasti hutníctva, 
kovania a  spracovania ocele. Okrem toho 
umožnila nadviazať nové kontakty s dodá-
vateľmi lisov, ohrevov či výkovkov, alebo 
náradia. „Zaujali nás napríklad iné typy me-
chanických lisov, ale aj vretenové a hydrau-
lické  lisy, ktoré majú premyslený systém 
mazania, presun výkovkov medzi operá-
ciami a vyšší stupeň automatizácie,“ pribli-
žuje Andrášik. Naši odborníci si z  výstavy 
odniesli nielen poznatky, ale aj potenciálne 
možnosti úspor – najmä v oblasti elektric-
kého riadenia ohrevov a  nižšej spotreby 
energie.

Nižšie straty, vyššia efektivita
Plánovaná nová linka tepelného spracovania 
nebude len náhradou za starú. Jej konštruk-
cia zabezpečí výrazne nižšie tepelné straty, 
aj nové progresívne elektronické riadenie 
ohrevu a  podľa odhadov môže závod ušet-
riť až 20 % energie oproti starej linke. „Je to 
pre nás veľký posun dopredu – nielen tech-
nologicky, ale aj ekologicky a  ekonomicky,“ 
uzatvára Andrášik. Pracovná cesta do  Číny 
tak otvorila nielen cestu k novej peci, ale aj 
k širšej spolupráci a ďalšiemu rozvoju kováč-
ne HKS Forge.

Darina Kvetanová
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predstavenstva Energy Group a  generálny 
riaditeľ spoločnosti SLOVARM, Radovan Po-
bočík. Za vynikajúci prospech a vzornú repre-
zentáciu školy počas celého štúdia riaditeľ 
školy, Mgr. Jaroslav Foltýn a zástupcovia fir-
my SLOVARM odovzdali špeciálne ocenenie 
maturantom: Karin Kubovej, Jakubovi Bar-
bušinovi, Richardovi Adamovičovi, Marekovi 
Babušíkovi, Patrikovi Marečkovi, Dominiko-
vi Pollákovi, Lukášovi Pollákovi a  Milanovi 

Haňákovi. Za dlhoročnú pedagogickú prácu 
na pôde Strednej priemyselnej školy si oce-
nenie prevzala Ing. Alena Mosná a Mgr. Ľu-
bomír Podrazil.
„Maturitné vysvedčenie nie je len kusom pa-
piera, ale dôkazom toho, že mladí ľudia vedia 
čeliť výzvam a  dokážu zdolávať  prekážky,“ 
povedala v príhovore absolventka Karin Ku-

bová. V  mene študentov učiteľom poďako-
vala za  ich odovzdané vedomosti,  ľudský 
prístup a trpezlivosť.
SLOVARM plánuje podporovať študentov 
a SPŠ v Myjave dlhodobo, pretože práve títo 
absolventi s technickým vzdelaním pomáha-
jú na Myjave udržať chod miestnych výrob-
ných firiem.  

Pracovná cesta tímu HKS Forge do  Číny 
mala jasný cieľ – nájsť spoľahlivého part-
nera pre dodávku novej linky tepelného 
spracovania výkovkov. Zastaralú linku, ka-
liacu a popúšťaciu pec, ktorá slúžila v závo-
de takmer 40 rokov, nahradí moderné rieše-
nie s vyššou efektivitou a úsporou energie.

„Starú pec už bolo treba vymeniť – bola 
za  hranicou svojej životnosti,“ hovorí Lukáš 
Andrášik, technik HKS Forge a jeden z účast-
níkov spomínanej pracovnej cesty. „V  Číne 
sme si išli pozrieť konkrétny návrh novej 
technológie a zistiť, ako vyzerá prax priamo 
u výrobcu.“

Úspešné stretnutia 
Tím HKS Forge sa počas cesty stretol s vý-
robcom zariadenia, spoločnosťou Strong-
Metal, ako aj s  jeho švajčiarskym obchod-
ným partnerom. Výrobca predstavil návrh 
kompletnej linky – od kaliacej pece cez ka-
liacu vaňu, zariadenie na pranie výkovkov až 
po  popúšťaciu pec. „Nechceli sme vyberať 
len podľa papierových ponúk od  dodávate-
ľov technológie s rôznych krajín sveta. Potre-

bovali sme vidieť kapacity výrobcu v ich rôz-
nych výrobných závodoch, technické riešenia 
aj kvalitu ich práce naživo,“ vysvetľuje Lukáš 
Andrášik. Návšteva potvrdila, že technoló-
gia spĺňa požiadavky HKS Forge, a že Čína 
môže byť v tomto smere silným partnerom. 
Významným krokom bolo aj to, že StrongMe-
tal sprostredkoval návštevu priamo u svojich 
zákazníkov. Vďaka tomu tím videl zariadenia 
v reálnej prevádzke – a to vrátane ich údržby 
a automatizácie jednotlivých krokov.

Výstava ukázala možnosti pre budúcnosť
Pracovnú cestu spojili naši zástupcovia aj 
s  účasťou na  veľkej odbornej výstave ko-
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Prvý júnový víkend vyrazil tím HKS Forge 
po ďalšiu cennú bežeckú trofej. Vyštartova-
li, hoci ešte nie v bežeckej obuvi, vo štvrtok 
okolo obeda priamo z  priestorov kováčne. 
Dve autá s odhodlanými bežcami smerovali 
do Košíc, mesta, v ktorom sa mali na druhý 
deň začať preteky The Run Slovakia 2025. 
V tíme nechýbal generálny riaditeľ HKS For-
ge, Slavomír Gregor.

Počas cesty zazvonil telefón. Jeden z dvanás-
tich prihlásených odstúpil pre zdravotné prob-
lémy. Jeho štyri úseky si tak museli rozdeliť 
ďalší členovia tímu. Táto správa tím na mo-
ment vyviedla z  pohody, do  ktorej sa snažili 
nastaviť. S nečakanou situáciou sa však rých-
lo popasovali.

Rázovitá cesta
Večer šťastne dorazili do východoslovenskej 
metropoly, ubytovali sa a dali si ľahké jedlo. 
Na druhý deň ráno to celé vypuklo. „Jednot-
livci a tímy štartovali v rôznych časoch. Orga-
nizátori to celé naplánovali tak, aby do cieľa 
účastníci dobiehali v  približne rovnakých ča-
soch. My sme štartovali o 8.40. Vedeli sme, 
že nás čaká náročná výzva,“ hovorí jeden z ťa-
húňov tímu, Miroslav Griflík, ktorý v  kováčni 
pôsobí ako vedúci technickej prípravy výro-
by. A veru čakala. Trasa dlhá 525 kilometrov 
viedla z centra Košíc cez Margecany, Spišský 

hrad, Levoču, Vrbov, Tatranskú Lomnicu, popri 
Štrbskom plese, cez Podbanské, Liptov, Oravu 
až po Zázrivú, Terchovú a Malú Fatru. Záve-
rečný úsek smeroval cez Žilinu, Rajec a Čič-
many k Váhu, ďalej cez Trenčín, Nové Mesto 
nad Váhom a popod Malé Karpaty až do cie-
ľovej Bratislavy. „Boli to skutočne krásne a za-
ujímavé úseky,“ opisuje Miroslav Griflík. „Bežali 
sme cez lesy aj asfalt, v horúcom a dusnom 

počasí, ale aj za  dažďa, no potešilo nás, že 
búrky sa nám tentokrát vyhli.“

Dňom aj nocou
Beh nebol len fyzickou výzvou, ale aj testom 
tímovej súdržnosti. Účastníci sa na trati strie-
dali dňom aj nocou, spali po chvíľkach v aute, 
či vonku na  karimatke, no vzájomne sa po-
vzbudzovali. Výnimočné boli najmä nočné 
úseky v  prirodzenom prostredí medveďov 
vo Vysokých Tatrách, resp. v  Kvačianskej 
doline. „Medzi pretekármi boli pomerne veľ-
ké rozostupy, nebolo to ako klasický masový 
beh. Každý bojoval aj sám so sebou,“ prizná-
va Miroslav Griflík. „Ale práve tieto chvíle si 
zapamätáme najviac.“ Po  50 hodinách, 12 
minútach a 22 sekundách dorazil tím do cie-
ľa – všetci unavení, no šťastní a patrične hrdí 
na svoj úspech. V rámci svojej kategórie skon-
čili na ôsmom mieste. Celkovo sa umiestnili 
na 42 mieste z 89 registrovaných tímov. Naj-
väčším úspechom však bolo, že beh úspešne 
dokončili. „Každý z nás si siahol na dno svo-
jich síl. Po pretekoch sme to museli poriadne 
dospať, ale ten pocit v cieli stál za to,“ uzatvára 
Miroslav Griflík. Tím HKS Forge tak opäť doká-
zal, že keď ide o výzvu – či už pracovnú alebo 
bežeckú – drží spolu a ide na plno.

Darina Kvetanová
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Deň zdravia SLOVARM 

Dňa 4. júna 2025 sa konal „Deň zdravia“ 
určený všetkým zamestnancom aj v spo-
ločnosti SLOVARM. 

Akcia bola organizovaná v  spolupráci so 
Všeobecnou zdravotnou poisťovňou, ale 
bola určená všetkým zamestnancom, aj 
z  iných poisťovní. Merania sa zúčastnilo 
85 zamestnancov. V ponuke bolo zmeranie 
tlaku krvi a  pulzu, meranie hladiny kyslíka 
v krvi, meranie hladinu cukru a cholestero-
lu v krvi, očné vyšetrenie – zmeranie zraku 
a očného tlaku, vyšetrenie suchého oka. 
Meranie prístrojom Inbody – telesné hodno-

ty – tuky, svalstvo, voda, k čomu bolo poda-
né aj odborné poradenstvo o správnej živo-
tospráve a poradenstvo fyzioterapeuta plus 
mäkké techniky na krčnú chrbticu a chrbát. 
Všetky vyšetrenia mali zamestnanci v rám-
ci pracovnej doby priamo v priestoroch spo-
ločnosti SLOVARM. Vyšetrenia a  poraden-
stvo poskytovali kvalifikovaní zdravotnícki 
pracovníci. Všetci zúčastnení zamestnanci 
si mohli odniesť malé darčeky od VšZP. 

Akcia prebehla vo výbornej atmosfére a ve-
ríme, že v rámci benefitov bude podobných 
akcií viac.  

Ďalš ia  v ý z v a  spo j i l a  t ím  Tr nav ske j  ko v áčne

Beža l i  napr ieč  S lo venskom, 
z  Koš íc  až  do  Br a t i s lav y

Deň zdravia ponúkol zamestnancom 
kováčne početné vyšetrenia 
Aj tento rok patril jún v HKS Forge Dňu 
zdravia – podujatiu, ktoré si medzi za-
mestnancami získalo obľubu a stalo sa 
príjemnou tradíciou. Vedenie kováčne 
sa postaralo o  program, ktorý spájal 
prevenciu, ochutnávky zdravších jedál 
aj užitočné vyšetrenia. 

Po raňajkách v zdravšom štýle čakal za-
mestnancov aj sladký bonus – plnené 
palacinky, ktoré ukázali, že zdravé jedlo 
nemusí byť nudné. „Chceli sme im po-
núknuť niečo chutné, ale zároveň ľahšie, 
a  ukázať, že aj sladké môže byť zdravé,“ 
hovorí Ivana Kajanová, ktorá je každoroč-
ne hlavnou iniciátorkou a organizátorkou 
Dní zdravia.

Vyšetrenia odhalili aj cukrovku
Najväčší záujem bol opäť o  zdravotné 
vyšetrenia. Zamestnanci si mohli nechať 
skontrolovať telesný tuk, BMI, krvný tlak, 

hladinu cholesterolu, cukru, hemoglobínu 
či kyseliny močovej. „Vďaka týmto testom 
zachytávame ľudí, ktorí by inak ani netu-
šili, že majú zdravotný problém. Aj tento 
rok sme odhalili viacerých kolegov s cuk-
rovkou,“ upozorňuje Ivana Kajanová. 
V  kováčni počas tohto dňa prebiehali aj 
vyšetrenia znamienok dermatológom. 
Novinkou bolo ultrazvukové vyšetrenie 
karpálneho tunela alebo pečene – záujem 
bol taký veľký, že kováčňa doobjednala 
ešte ďalší deň vyšetrení. Veľký záujem 
bol aj o  vyšetrenie ABI indexu angioló-
gom na  odhalenie problémov s  cievami. 

Zdravie je spoločná zodpovednosť
Deň zdravia sa opäť niesol v  pokojnej 
a  priateľskej atmosfére, hlavná myšlien-
ka však zostáva dôležitá – predchádzať 
ochoreniam a  motivovať zamestnancov, 
aby sa viac zaujímali o  svoj zdravotný 
stav. „Starostlivosť o zdravie je aj o uve-

domení. My môžeme vytvoriť podmien-
ky, ale je dôležité, aby ľudia sami chceli 
vedieť o svojom zdravotnom stave to, čo 
je potrebné,“ zdôrazňuje Ivana Kajanová. 
Aj keď sa počas Dňa zdravia nelámali vý-
kony ani rekordy, zamestnanci si odniesli 
niečo dôležitejšie – lepší prehľad o  svo-
jom zdraví a možno aj podnet na zmenu.

Darina Kvetanová

Jedenásť statočných. V tričkách HKS Forge vybojovali ďalšiu bežeckú trofej.

Trasa viedla rázovitým terénom. Pretekári sa striedali 
po úsekoch. 
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Bytový podnik Myjava spravuje v  Myja-
ve a  okolí celkovo 101 bytových domov 
s 2295 bytovými a nebytovými jednotkami. 

Pri takomto veľkom počte vlastníkov by-
tových a  nebytových jednotiek je dôleži-
tá pravidelná komunikácia s  nimi, nielen 
elektronicky, ale aj osobnými pracovný-
mi stretnutiami so zástupcami vlastní-
kov bytov. Za  týmto účelom BPM pravi-
delne organizuje Deň otvorených dverí. 
Na  poslednom sa zúčastnilo 58 z  94 zá-
stupcov vlastníkov, čo predstavuje 62 % 
všetkých vlastníkov. Stretnutie sa konalo 
10. júna 2025 v zasadačke MsÚ Myjava. 
Hlavným bodom programu bolo informova-
nie o  cenách a  vyúčtovaní za  predchádza-
júce obdobie. Odprezentovaný bol výpočet 
ceny tepla a  jej určenie pre koncového od-
berateľa, taktiež spôsob rozpočítavania slu-
žieb v domoch.
Stretnutie pokračovalo prezentáciou firmy 

Tento rok ubehne už 10 rokov od uzavre-
tia Bane Dolina. Bývalí zamestnanci or-
ganizujúci sa v  Baníckom cechu Dolina 
sa každoročne stretávajú a  spomínajú 
na  svoju bývalú baňu, bývalých kolegov, 
na banícky život. 

Tohto roku oslavu výročia začali spomien-
kovým gulášom, na  ktorom sa zúčastnilo 
asi tridsať bývalých kolegov a kolegýň.    
Oslavy by mali pokračovať v jesenných me-
siacoch stretnutím a slávnostným posede-
ním, na ktorom sa zúčastnia aj zástupcovia 
Energy Group, ako posledného akcionára 
Bane Dolina. Energy Group podporuje všet-
ky aktivity Baníckeho cechu Dolina, nielen 
stretnutia zamestnancov, ale aj banícke 
múzeum a  pamätník – banícky kombajn. 
ZDAR BOH

Náš kolega, pán Ján Šedivý, odchádza 
do  dôchodku po  30 rokoch práce vo fir-
mách Energy Group. 

V  roku 1994 nastúpil do  spoločnos-
ti Hosta Holíč, v  rokoch 2004 – 2007 
si odskočil do  HKS Forge a  od  roku 
2007 pracoval na  centrále Energy 
Group v  Holíči na  technickom úseku. 
Zabezpečoval kompletný servis vozového 
parku EG, riešil všetky technické poruchy 
na centrále, mal na starosti údržbu zelene, 
staral sa o  vinohrad a mnoho iných vecí. 
30. jún 2025 bol jeho posledný deň v práci, 
tak pripravil pre nás rozlúčku s občerstve-
ním. Za  odvedenú prácu sa mu osobne 

poďakoval Ing. Milan Špak, predseda pred-
stavenstva Energy Group a  odovzdal mu 
ďakovný list. Od firmy aj od kolegov dostal 
darčeky na pamiatku, aby si občas na nás 
spomenul.
Janku, ďakujeme Ti a užívaj si dôchodok 
ďalších 30 rokov, kolektív EG 

OTIS, ktorá predstavila aktuálne trendy v in-
formačných systémoch súvisiacich so ser-
visom a prevádzkou výťahov, firma FAMUS 
predstavila možnosti čistenia, sanácie, im-
pregnácie a  ochrany fasádnych systémov 
na bytových domoch. Na záver spoločnosť 

RESITECH informovala o  novinkách v elek-
tronickej komunikácii pri elektronickom hla-
sovaní a predstavila aplikáciu v praxi.
Podobné stretnutia so zástupcami vlastní-
kov bytov sú naplánované aj v  sesterskej 
spoločnosti Prvá teplárenská v Holíči.

Bytový podnik Myjava – Deň otvorených dverí, 
stretnutie so zástupcami vlastníkov bytov 

Spomienka na 
Baňu Dolina

Do dôchodku po 30 rokoch 
v Energy Group

Strojárska výroba
Výroba a distribúcia energíí

Každoročne je v spoločnosti SLOVARM, 
a.s. realizovaný prieskum spokojnosti 
zamestnancov vo všetkých prevádz-
kach. 

Prieskumom získavame od kolegov spät-
nú väzbu na otázky týkajúce sa pracov-
ného prostredia a  vzťahov na  pracovis-
ku. Zároveň od  nich dostávame návrhy 
na  zlepšenie. Na  základe týchto zistení 
a  odporúčaní sme v  minulosti pristúpili 
k  viacerým úpravám pracovísk a  soci-
álnych priestorov, získali sme dôležité 
informácie pre realizáciu školení, ktoré 
navrhli sami zamestnanci. 
Prieskum bol anonymný, formou do-
tazníka spokojnosti v  papierovej forme 
v  prevádzkach strojárstvo, plastika, me-
racia technika a v elektronickej forme pre 
THP pracovníkov. Zúčastnilo sa 42,2 % 

17.júna 2025 sa opäť konala rozšírená po-
rada Energy Group, na ktorej sa zúčastnili 
zástupcovia takmer zo všetkých spoloč-
ností patriacich do skupiny. 

V  prvej časti porady zameranej na  vý-
menu skúseností pri hľadaní nových 
príležitostí na zlepšenie výsledkov pod-
nikania, sa so svojimi prezentáciami pred-
stavili kolegovia zo SLOVARMU, BPM 
ENERGIE a  PD Popudinské Močidľany. 

V druhej časti mal prednášku doc. Ing. Vladi-
mír Baláž, PhD. DrSc., z Prognostického úra-
du Slovenskej akadémie vied v  Bratislave, 
ktorý prednášal na tému „Na rázcestí – sve-
tová a slovenská ekonomika v čase neistoty“. 

Všetky prezentácie aj prednáška s  dis-
kusiou priniesli zaujímavé informá-
cie, ktoré zaujali aj kolegov z  iných 
odvetví podnikania a  pôsobenia.  
Prezentácia SLOVARMU bola zamera-
ná na  dva trendy hľadania nových príle-
žitostí a  výnosov, a  to na  nové výrobky 
z  nových materiálov a  na  nové trhy. Milan 
Krcho, MBA odprezentoval inovatívne vý-
robky z  eko mosadze a  antikoru. Zdôraz-

zamestnancov. Zo zúčastnených boli vy-
losovaní štyria zamestnanci, ktorí dostali 
poukážku do Tesca v hodnote 50 eur.  
Vedenie spoločnosti prijalo informácie 
z  prieskumu spokojnosti za  rok 2024 
a  pripravuje opatrenia na  zlepšenie spo-
kojnosti zamestnancov, ktoré prerokuje 
so zástupcami zamestnancov.

nil význam orientácie na  výrobky s  vyš-
šou pridanou hodnotou, na  zlepšenie 
ergonómie a  komfortu pri montáži a  uží-
vaní našich výrobkov. Ing.  Peter Jakovlev 
informoval o  investíciách, personálnom 
obsadení a  časovej náročnosti pri vstupe 
na  nové trhy, tentokrát na  rumunský trh. 
 
Za Bytový podnik Myjava a BPM ENERGIE 
odprezentovala Ing. Kateřina Žabková sme-
rovanie investícií v  týchto spoločnostiach 
zameraných na  rozšírenie služieb a  efek-
tívnejšiu výrobu tepla cez kogeneračné 
jednotky. Predstavila projekt prestavby 
bývalého internátu na  Myjave na  nájomné 
byty, časovú náročnosť tohto projektu a vi-
zualizáciu celého objektu. Kolegom vysvet-
lila význam výmeny klasických plynových 
kotolní za  kogeneračné jednotky, ktoré sú-
časne vyrábajú aj teplo aj elektrickú energiu. 

Ing.  Tomáš Duffek, predseda PD Popudin-
ské Močidľany v prezentácii s témou Nové 
plodiny – nová budúcnosť – porovnal výno-
sovosť doteraz pestovaných plodín a naplá-
nované plodiny ako mak siaty, ďatelina lúč-
na a mätonoh hybridný. Predstavil aj s tým 
súvisiacu investíciu do sušiacej linky.

Prednáška Ing.  Vladimíra Baláža, ako pri 
predchádzajúcich stretnutiach, nám pri-
niesla rozbory aktuálneho stavu slovenskej 
ekonomiky a prognózy jej vývoja. Jednotlivé 
časti boli zamerané na aktuálny stav ekono-
miky, konsolidáciu a jej efektivitu, verejné 
financie, zahraničný obchod, dopady colnej 
vojny, konkurencieschopnosť v inováciách, 
vede a výskume, ako aj na to, čo môžeme 
očakávať, ak budeme v týchto oblastiach 
pokračovať v doterajšom kurze. Na  záver 
prebehla krátka diskusia, v ktorej sa kolego-
via pýtali na konkrétne dopady preberaných 
rizík na firmy a slovenský trh.

Prieskum spokojnosti zamestnancov 
Slovarm za rok 2024

Rozšírená porada Energy Group – hľadanie 
nových príležitostí, výmena skúseností
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PRIPRAVUJEME

V budúcom čísle vám opäť prinesie-

me množstvo zaujímavých článkov 

o našich spoločnostiach.

Výhercovia súťaže z EG NEWS 1/2025 

Aj v  tomto čísle pokračujeme v  súťaži  
o  3 hodnotné ceny. Napíšte správnu od-
poveď, vypíšte svoje meno, adresu a  za-
mestnávateľa, kupón vystrihnite a  vložte 
do nádoby na to určenej na recepcii/vrátnici 
na vašom pracovisku do 30. 8. 2025 a vy-
hrajte opäť 3 x nákupnú poukážku NAY 
elektrodom v  hodnote 100 EUR! Losova-
nie výhercu sa uskutoční 10. 9. 2025. Meno 
výhercov zverejníme v  septembrovom EG 
News. Súťaž je určená len pre zamestnan-
cov spoločností v Energy Group. 

Koľko kilometrov prebehli kolegovia 
z  HKS Forge počas pretekov The Run 
Slovakia 2025

Správna odpoveď: 

Vaše meno a adresa:

Zamestnávateľ:

SÚŤAŽ
✁

Naši oslávenci

Súťaže s  firemným časopisom EG News sa 
zúčastnilo 306 zamestnancov. Tento krát 
sme súťažili o  3 x 100 eurovú poukážku 
na nákup v OC TESCO. 

Šťastnými výhercami sa stali:

Alena Gonová – SLOVARM 
Dušan Ročňák – HKS Forge
Roland Stančík  – BPM Energie

Výhercom srdečne gratulujeme!

Zapojením do súťaže súhlasím so zverejnením svojich osobných údajov v rozsahu meno, priezvisko, spo-
ločnosť, fotografia v časopise skupiny Energy Group za účelom vyhodnotenia súťaže.

GRATULUJEME!
Výhercov vyžrebovala Mgr. Katarína Koleňáková, 
oddelenie controllingu EG

40 rokov

Ing. Pavol Kobulnický – PD Čečejovce

50 rokov

Alena Sláviková – SLOVARM

Marián Vido – SLOVARM


